
Årsberetning fra fællesbestyrelsen for Sejerø skole og Børnehus skoleåret 

2023/2024 

 

I efteråret 2023 valgte afdelingsleder Lone Larsen at gå på pension og Kristina Bay Jensen blev 

ansat og skulle starte februar 2024. I den periode var lærer Joan Balling konstitueret afdelingsleder 

(daglig ledelse, børn og administration). Kristina Bay Jensen kom ikke til Sejerø skole som planlagt, 

da hun blev på Firhøjskolen. I stedet blev Lisbeth K. Frøsig, der var ansat som pædagogisk 

teamleder i Sejerø Børnehus, ansat som afdelingsleder for både skolen og Børnehuset pr. 1. februar 

2024. 

 

 

 

 

Høringssvar budget/økonomi 

 

Budgettet for 2024 blev 

godkendt. 

 

Fællesbestyrelsen har i løbet af 

året udarbejdet høringssvar til 

politikerne. Fællesbestyrelsen har 

i år kommenteret på fjernelsen af 

ø-støtten go behovet for midler til 

inklusion. 

 

Sejerø skole og Børnehus har en 

god økonomi, som gør det muligt 

at få købt bl.a. nye stole og borde 

til skolen. Inventar til Børnehuset, 

så de kan få indrettet læringsrum 

i rummet. Cykler og moon-cars til 

både skole og Børnehus. 

 

 

 

Indeklima 

 

Skolen har haft problemer med 

indeklimaet i længere tid. Der 

blev målt et forhøjet CO2, og vi 

fik et påbud om at gøre noget ved 

det. Vi fik sat ”skyer” op, som 

fortalte, når CO2 indholdet blev 

for højt, og det var tiden eleverne 

skulle forlade lokalet imens, der 

blev luftet ud. Denne løsning var 

ikke holdbar, da det forstyrrede 

undervisningen alt for meget. Der 

er nu sat nogle ”Airmasters” op, 

som løbende udskifter luften. 



 

 

Legepladsen 

 

Regler på legepladsen skal der 

være så få af som muligt, og de 

skal give mening. 

 

Vi har fået en rigtig god 

legeplads, og alle børn bruger 

den i løbet af dagen. Der har 

været lidt bekymring i forhold til 

karrusellen og svævebanen 

omkring sikkerheden. 

 

På svævebanen må der kun være 

en ad gangen af 

sikkerhedsmæssige årsager, og 

karussellen har børnene fundet 

ud af at bruge med omtanke. 

 

Der er blevet et graveområde, 

hvor børnene kan grave, som de 

har lyst, der hvor der skulle have 

været et skur. Det er til stor 

fornøjelse for mange, specielt når 

der ligger vand. 

 

 

 
 

 

Handleplan for skolestrategi 

for Sejerø skole 

 

Sejerø skole er kommet på 

ministeriets bekymringsliste 

omkring fravær. Vi skal have 

bragt fraværet ned og Sejerø 

skole arbejder på nogle 

retningslinjer omkring indsatser 

for elever med bekymrende 

fravær. 

 

 

§§§§§§§§§ 

 

Principper, politikker og 

retningslinjer 

 

Fællesbestyrelsen arbejder 

løbende med at revidere de 

principper, politikker og 

retningslinjer, der er lavet. Det er 

muligt at gå ind på Sejerøs skole 

hjemmeside og se dem. Der er 

ved at blive udarbejdet en 

antimobbestrategi, som bliver 

klar til efter sommerferien 2024.  



Derudover arbejdes der også med 

at lave nogle retningslinjer i 

forhold til bekymrende fravær, 

som nævnt under ”Handleplan for 

skolestrategi for Sejerø skole” 

 

 

 

Trivsel 

 

Eleverne på Sejerø skole har 

oplevet en høj trivsel, og de 

klarer sig godt fagligt; målt i 

dansk og matematik. 

 

 

 

Lektiecafé 

 

Der er igen starte lektiecafé op, 

for de elever, der har brug for 

ekstra støtte, og lektiecaféen vil 

forsætte i det nye skoleår. 

 

 

 

Fagfordeling 

 

Der bliver 3 hold i dansk. En 

musiklektion for gruppe 2. 

Gruppe 1 tager forsat på 

musikskolen. Tre lektioner i 

madkundskab og i 

billedkunst/håndarbejde og 

design. 

 



 

 

Skolens fødselsdag 

 

I august blev der afholdt skolens 

50-års fødselsdag, hvor tidligere 

lærere, elever og andre folk med 

relation til skolen blev inviteret. 

 

Det blev bl.a. fejret med besøg af 

klovnen ”Jetski” til stor glæde for 

børn og barnlige sjæle. 

 

 

 

 

 


